
Odgovori na pobude in vprašanja iz 10. redne seje OS 

 

1. Promet po kolesarski cesti med Spodnjimi Hočami in Slivnico 

Dne 13.20.2020 smo PP Rače posredovali pobudo glede prometa po navedeni kolesarski 

povezavi.  

Dne 17.2.2020 smo prejeli naslednji odgovor: 

V zvezi vašega elektronskega sporočila, ki se nanaša na pobudo občinskega svetnika g. 

Jožefa Merkuša, vas obveščamo, da smo obvestilo vzeli na znanje in bomo opravili občasne 

kontrole prometa tudi na cestah, ki jih navajate v obvestilu. Prav tako predlagamo, da z 

zadevo seznanite še mestno redarsko službo MO Maribor, katere redarji občasno opravljajo 

kontrole, predvsem mirujočega prometa, na območju občine Hoče-Slivnica. 

 

Pripravil: Stanko Rafolt 

 

2. Propadanje Slivniškega gradu v Slivnici 

Režijski obrat je 13. 02. 2020 ob 08:23 napisal: 

Spoštovani. 

V priponki vam v imenu župana Občine Hoče-Slivnica dr. Marka Soršaka in na podlagi 

pobude podane na 10. seji Občinskega sveta posredujemo pobudo oz. poziv za ureditev 

Slivniškega gradu. 

 S spoštovanjem vas lepo pozdravljamo. 

 Dne 19. 2. 2020 smo prejeli naslednji odgovor: 

To: Režijski obrat 

Subject: Re: Slivniški grad 

Spoštovani, 

Lastniku sem posredovala vaš dopis, sem pa predhodno že govorila z vsemi službami 
vključno z inšpektoratom in povedali smo v imenu lastnika, da žal lastnik sedaj nima sredstev 
za obnovo. 

Lahko pa Občina pomaga ali poda predlog za rešitev, morebiti vloži sredstva za obnovo in s 
tem Občina pridobi prostor za kulturne dogodke in srečanja ( le ena izmed možnosti) 

S spoštovanjem 

VILA Vlasta 

Pripravila : Jasna KMETEC  

  

 


